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Dz-02.0021.9.2015 

 

 

PROTOKÓŁ 

z IX sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 16 lipca 2015 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady IX sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:05. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała dodatkowe projekty uchwał jakie zostały złożone pod 

obrady sesji. 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie następujących projektów 

uchwał do porządku obrad. 

- Wprowadzenie jako pkt 4 - Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 

2015. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 5 - Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. Projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 6 - Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w zakresie zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy II Grzegórzki do realizacji w latach 2014-2016. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 7 - Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy II 

Grzegórzki do realizacji w latach 2016 – 2017. Projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 8 - Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków pochodzących z rezerwy celowej na nagrody dla dzielnic w konkursie „Płać 

podatki w Krakowie”. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad  

w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.   

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad IX sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy. 

4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
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Inwestycyjnego w zakresie zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy II 

Grzegórzki do realizacji w latach 2014-2016. 

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy II 

Grzegórzki do realizacji w latach 2016 – 2017. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków pochodzących  

z rezerwy celowej na nagrody dla dzielnic w konkursie „Płać podatki w Krakowie”. 

9. Oświadczenia i komunikaty.  

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi na piśmie do protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku z tym 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy. 

 

Pani Alicja Gołąb-Radziszewska odczytała projekt uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga odczytała pismo, jakie Rada Dzielnicy 

otrzymała od Polskich Kolei Państwowych S.A. dotyczące inwestycji przy ul. Siedleckiego. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga zreferowała paragraf pierwszy projektu uchwały  

i poinformowała, iż zgłasza poprawkę. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Sułkowska, p. Elżbieta Trzeciakiewicz – pracownik 

Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa, p. Małgorzata Ciemięga, p. Magdalena 

Maliszewska, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Maciej Hankus. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Michał 

Skoczeń, p. Małgorzata Ciemięga. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Łukasz Derdziński zreferował paragraf drugi projektu uchwały.  

Głos w dyskusji zabrali radni: p. Andrzej Kalista, p. Małgorzata Ciemięga. następnie 

Przewodnicząca Rady zreferowała paragraf trzeci projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga odczytała autopoprawkę Zarządu do projektu 

uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga, p. 

Łukasz Derdziński, p. Maria Szafraniec, p. Andrzej Kalista, p. Agnieszka Pasieka, p. 

Jarosław Świech, p. Michał Skoczeń, p. Maciej Hankus, p. Małgorzata Sułkowska, p. 

Grzegorz Finowski. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w zakresie zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy II Grzegórzki do realizacji w latach 2014-2016. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga zreferowała projekt uchwały. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy II Grzegórzki do realizacji w latach 2016 – 2017. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga zreferowała projekt uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków 

pochodzących z rezerwy celowej na nagrody dla dzielnic w konkursie „Płać 

podatki w Krakowie”. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga odczytała projekt uchwały, a także odczytała pismo 

z Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa informujące o przyznanych środkach w 

ramach konkursu „Płać podatki w Krakowie”. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 Oświadczenia i komunikaty.  

 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się  

w dniu 27 sierpnia 2015 r. o godz. 18:00 w Krakowskim Szkolnym Ośrodku Sportowym. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż radni zostali zaproszeni przez dyrekcję KSOS-u 

na zwiedzanie siedziby, które odbędzie się przed sesją o godz. 17.00. 

- Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga zwróciła się z prośbą o przesyłanie artykułów do 

gazetki dzielnicowej do 24.07.2015 r. Głos zabrali również radni: p. Alicja Gołąb-

Radziszewska, p. Magdalena Maliszewska. 

- p. Małgorzata Sułkowska zadała pytanie w/s stojaków rowerowych przy ul. Botanicznej 

– czy są nowe informacje w tej sprawie. Odpowiedzi udzielił p. Maciej Hankus. Pani 

Małgorzata Sułkowska poruszyła temat drzew z ul. Botanicznej, które się łamią. Pani 

Sułkowska zwraca się z prośbą o zabezpieczenie tych drzew.  

- p. Magdalena Maliszewska w/s zlikwidowanej ławki. 

- p. Jarosław Świech zwrócił się z pytaniem co stało się z tablicą ogłoszeń, która była 

umieszczona na budynku pawilonu "Merkury".  Przewodnicząca Rady udzieliła wyjaśnień 

odnośnie tablicy. Przewodnicząca Rady poruszyła również temat zniszczonej tablicy 
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informacyjnej znajdującej się na ul. Francesco Nullo. Głos w tej sprawie zabrała również 

p. Magdalena Maliszewska. 

- p. Beata Dzieszyńska w/s pojemników na odzież używaną. Odpowiedzi udzieliła 

Przewodnicząca Rady. 

 

Następnie przedstawiciele Fundacji Aktywnych Obywateli im. Józefa Dietla i firmy 

SKANSKA przedstawili prezentację dotyczącą Superścieżki – projektu przestrzeni 

miejskiej, która ma powstać między rondami: Mogilskim i Grzegórzeckim. Zostały 

przedstawione główne założenia projektów partycypacyjnych, w których angażują się 

różne pokolenia, różne podmioty, urzędy, mieszkańcy, przedsiębiorcy. Przedstawiono 

podsumowanie warsztatów jakie się odbyły. Ponadto poinformowano, iż 5 września br.  

w Teatrze Variete odbędzie się publiczna debata oraz głosowanie nad projektami.  

W trakcie prezentacji i po jej zakończeniu mieszkańcy i następujący radni zadawali 

pytania: p. Magdalena Maliszewska, p. Małgorzata Sułkowska, p. Michał Skoczeń,  

p. Jarosław Świech, p. Maria Szafraniec, p. Grzegorz Finowski. Radni poruszyli także 

sprawy odnośnie Parku Grzegórzeckiego i Parku Dąbie. Przybyli goście udzielali wyjaśnień 

radnym. Przedstawiciele Fundacji zwrócili się z prośbą do radnych, aby wzięli udział  

w głosowaniu nad projektami. Pani Maria Szafraniec zwróciła się do Przewodniczącej 

Rady z propozycją, aby zorganizować spotkanie z przedstawicielami Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej oraz władzami miasta w sprawie Parku Grzegórzeckiego. 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała gościom za przybycie, przedstawienie prezentacji 

oraz  udzielenie radnym odpowiedzi na pytania. Przewodnicząca Rady poprosiła także  

o pomoc w negocjacjach odnośnie Parku Grzegórzeckiego. 

Przedstawicielka mieszkańców zwróciła się do radnych, aby mieli na uwadze rejon między 

al. Powstania Warszawskiego a ul. Kordylewskiego, gdyż nie ma tutaj miejsca na 

powstanie kolejnych budynków. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła IX sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 20:45.  

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Prowadząca obrady: 

       

Elżbieta Trzeciakiewicz         Przewodnicząca  

      Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

        Małgorzata Ciemięga 

 


